



Ministry of Colleges and Universities
Ministère des Collèges et Universités

Certificate of Registration

Certificat d'inscription

The Private Career Colleges Act, 2005 / Loi de 2005 sur les collèges privés d'enseignement

Campus ID Number: 175518

Registered Name: Native Education and Training College o/a Native Education & Training College of Business, Healthcare, Human Service & Technology (NETC)

Registered Address: Native Education & Training College of Business, Healthcare, Human Service & Technology (NETC) 101-147 McIntyre Street West, North Bay, P1B-2Y5

Approved Programs:

Community Service Worker Gerontology	Classroom Education Assistant Distance Education	Business Administration Distance Education	Business Management Distance Education
Community Health Promotion	Community Service Worker Gerontology - Distance Education	Community Health Promotion Distance Education	Personal Support Worker 2015 NACC
Early Childhood Assistant	Medical Office Administration Distance Education	Developmental Services Worker Distance Education	Business Administration
Business Management	Developmental Services Worker	Medical Office Administration	Community Health Promotion Certificate
Personal Support Worker	Personal Support Worker Distance Education	Community Health Promotion Certificate Distance Education	Recreation Therapy Gerontology Distance Education

Effective/efficace: **09/01/2019**

(mm/dd/yyyy-mm/jj/aaaa)

Expiry/échéance: **08/31/2020**

(mm/dd/yyyy-mm/jj/aaaa)

The holder of this certificate and all persons employed in connection with the said career college are subject to the Private Career Colleges Act, 2005 and the Regulations made under this Act.

Le détenteur ou la détentrice du présent certificat et toutes les personnes employées par le collège privé d'enseignement susmentionné sont assujettis à la Loi de 2005 sur les collèges privés d'enseignement et aux règlements pris en application de cette loi.

It is hereby certified that the above noted career college has been registered under the Private Career Colleges Act, 2005 for the period shown. This registration expires on the expiry date shown, but is liable to cancellation at

Nous certifions par la présente, que le collège privé d'enseignement susmentionné a été inscrit pour la période montrée en vertu de la Loi de 2005 sur les collèges privés d'enseignement.

Superintendent of Private Career Colleges
Superintendant(e) des collèges privés d'enseignement

any time for violation of any provision of the Act or the Regulations.

Cette inscription prend fin sur la date d'échéance montrée, mais peut être annulée à tout moment en cas d'infraction à la loi ou aux règlements.



Ministry of Colleges and Universities

Ministère des Collèges et Universités

Certificate of Registration

Certificat d'inscription

The Private Career Colleges Act, 2005 / Loi de 2005 sur les collèges privés d'enseignement

Campus ID Number: 175518

Registered Name: Native Education and Training College o/a Native Education & Training College of Business, Healthcare, Human Service & Technology (NETC)

Registered Address: Native Education & Training College of Business, Healthcare, Human Service & Technology (NETC) 101-147 McIntyre Street West, North Bay, P1B-2Y5

Approved Programs:

Classroom Education Assistant

Effective/efficace: **09/01/2019**

(mm/dd/yyyy-mm/jj/aaaa)

Expiry/échéance: **08/31/2020**

(mm/dd/yyyy-mm/jj/aaaa)

The holder of this certificate and all persons employed in connection with the said career college are subject to the Private Career Colleges Act, 2005 and the Regulations made under this Act.

Le détenteur ou la détentrice du présent certificat et toutes les personnes employées par le collège privé d'enseignement susmentionné sont assujettis à la Loi de 2005 sur les collèges privés d'enseignement et aux règlements pris en application de cette loi.

It is hereby certified that the above noted career college has been registered under the Private Career Colleges Act, 2005 for the period shown. This registration expires on the expiry date shown, but is liable to cancellation at any time for violation of any provision of the Act or the Regulations.

Nous certifions par la présente, que le collège privé d'enseignement susmentionné a été inscrit pour la période montrée en vertu de la Loi de 2005 sur les collèges privés d'enseignement. Cette inscription prend fin sur la date d'échéance montrée, mais peut être annulée à tout moment en cas d'infraction à la loi ou aux règlements.

Superintendent of Private Career Colleges
Superintendant(e) des collèges privés d'enseignement